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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OsV TŘEŠŇOVKA – HORNÍ HLOUŠKA 

 

Jednání č. 4/2019 

 

Termín jednání: 13. lisstopadu 2019 od 19.30 

 

Členové OsV:  Martin Běhounek Přítomen Omluven Neomluven 

   Jiří Beránek   Přítomen Omluven Neomluven 

Romana Beránková  Přítomna Omluvena Neomluvena 

Lukáš Rudolfský  Přítomen Omluven Neomluven 

Ondřej Knopp  Přítomen Omluven Neomluven 

Petr Král   Přítomen Omluven Neomluven 

Věra Žáčková  Přítomna Omluvena Neomluvena 

 

Za veřejnost přítomni: Jiří Král (i.s. Petr Král), Lukáš Provaz 

 

Za MÚ Kutná Hora: Silvia Doušová - omluvena   

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení jednání a kontrola předchozího zápisu 

2. Příspěvky na činnost OsV 

3. Vývěsky OsV 

4. Účast členů na jednání 

5. Program akcí na 2020 

6. Různé 

 

K bodu 1 

 

Jednání bylo zaházeno v 19.30 

 

 Konstatováno, že z minulého jednání byly veškeré body projednány. V této souvislosti 

byla zhodnocena akce „Seifertovy sady“. Akce splnila svůj účel, setkala se s pozitivními 

ohlasy. Na jaře bude provedena kontrola sazenic, pokud se některé neujmou, budou 

nahrazeny náhradní výsadbou.  

 Model zapojení obyvatel MČ do prací na území působností OsV považují členové za 

funkční a hodný následování v dalších letech. Bylo dohodnuto, že akce podobného typu 

by se mohly/měly opakovat každoročně, maximálně však jednou ročně. 

 Velmi pozitivně byla hodnocena spolupráce s TO MÚ KH a sponzory. Bylo navrženo, 

aby byla navázána užší spolupráce s Měšťanským pivovarem v Kutné Hoře. 

  

 

K bodu 2 

 Předseda OsV informoval členy o v současnosti platném systému příspěvků na činnost. 

Dle platného předpisu mohou být tyto prostředky využity pouze na nákup spotřebního 

materiálu do hodnoty 500,- Kč/rok, pronájem a občerstvení. 

 OsV považuje tento systém za omezující, když nepřímo motivuje OsV k výdajům, 

které nemusí být zcela účelné a na druhé straně jim neumožňuje investovat do věcí, 

které by výbory považovaly za účelné (podíl na mobiliáři města, nářadí potřebné 

k brigádám). Navrhuje proto, aby byl vytvořen nový systém, kdy finanční 
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prostředky vyčleněné na provoz OsV mohou být využity dle volného zvážení OsV 

poté, co budou příslušným referentem MÚ odsouhlaseny, jako účelně vynaložené. 

 Náklady na činnost za rok 2019 budou městu vyúčtovány 15. prosince t.r., na pronájem 

místa k jednání bude vystavena faktura splatná po tomto termínu. 

 Návrh na další postup viz. závěr 

 

K bodu 3 

 

 Předseda OsV informoval členy o zřízení vývěsek. OsV se shodl, že tyto budou 

využívány primárně pro vyvěšení základních informací o OsV (kontakty), zápisů 

z jednání OsV a v případě konání akce viditelně i základní informace o nich. 

 Aby vývěsky nebyly pouze strohou informační plochou, souhlasili členové OsV 

s vyhlášením poptávky po jejich výzdobě – budou poptány výtvarné práce dětí, které 

budou postupně vyvěšovány a budou tvořit pozadí informací OsV. 

 

K bodu 4 

 

Předseda otevřel problém usnášeníschopnosti OsV. V případě, kdy by bylo potřebné formální 

hlasování o projednávaných bodech, způsobuje nízká účast na jednání výrazné komplikace při 

dosažení usnášeníschopnosti. P. Král je v případech, kdy se nemůže účastnit osobně, 

zastupován p. Jiřím Králem. Manželé Beránkovi se však od zřízení OsV nedostavili ani na 

jedno jednání. Bylo dohodnuto, že zatím nebude dán návrh na jejich odvolání z OsV a jejich 

nahrazení novými členy. V. Žáčková s nimi účast na jednání projedná neoficiálně, předseda 

OsV jim vyšle oficiální výzvu k zaujetí stanoviska k dalšímu setrvání ve výboru. 

 

K bodu 5 

 

Bylo dohodnuto, že v roce 2020 budou organizovány minimálně dvě akce společenského 

charakteru a jedna akce pracovního typu. 

 

Společenské akce by měly být zaměřeny primárně na děti, proto i termíny jejich konání budou 

vybrány s ohledem na tuto skutečnost. 

 

Jedna z akcí bude pořádáno na jaře (čarodějnice), jedna na podzim (návrat do školy, drakiáda, 

Halloween). Otevřenou otázkou zůstává možná vánoční akce. 

 

Co se týče pracovní akce, byly navrženy dva projekty, které budou připravovány paralelně; 

lesopark a hřiště „Na Valech“. K realizaci bude vybrán projekt, který bude ve vyšším stádiu 

přípravy. 

 

K bodu 6 

 Věra Žáčková přednesla stížnost na chování některých řidičů v obytné zóně a navrhla, 

aby byli obyvatelé MČ informováni o podmínkách provozu v oblasti obytné zóny 

Třešňovka 

 Bylo navrženo, aby hranice města byly viditelně označeny informací o statutu města 

Kutná Hora – UNESCO. 

 Budou pokračovat jednání se společností U.T.C. Properties ohledně možnosti podpory 

výstavby dětských hřišť 

 

Jednání ukončeno ve 22.15 
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Podněty pro jednání RM (případně ZM) zvýrazněny v textu. Nad jejich rámec: 

 

 Osadní výbor žádá o vyjádření k problematice ochranného pásma vodního zdroje u 

nevyužívaných „pivovarských studní“ (parc. p.č. 1776/4). Nejedná se o zrušení studní, 

pouze o omezení/snížení stupně ochrany tak, aby v místě stávajícího pásma byl 

umožněn průchod osob (vybudování stezky pro pěší spojující lokalitu Třešňovka 

s autobusovým nádražím, Seifertovými sady a centrem města. 

 OsV žádá RM o poskytnutí informace, jaké investiční akce jsou připravovány 

k realizaci na území činnosti OsV, případně v jakém stádiu rozpracovanosti se 

nacházejí. 

 

 

Martin Běhounek 

zapisovatel 

 

 


